
Boško Tomić 

Pitanje upućeno Ministarstvu financija i trezora BiH: „Pitanje se odnosi na realizaciju 

novčanih sredstava po projektu HiPERB. Kao što je poznato, riječ je o doniranim sredstvima 

Vlade Grčke iz ranijeg razdoblja. Ovim je sredstvima rekonstruirana današnja zgrada Vijeća 

minsitara odnosno Zgrada prijateljstva između BiH i Grčke. Osim toga, dio ovih sredstava  

bio je namijenjen rekonstrukciji Opće bolnice Kasindo u Istočnom Sarajevu. Na temelju 

podataka do kojih sam došao, znam da po osnovi tog projekta u proračunu BiH trenutačno 

ima 4.160.171 KM neutrošenih namjenskih sredstava za potpunu realizaciju projekta 

HiPERB.  

Moje pitanje je – zašto se kasni s realizacijom ovog projekta i zašto se sredstva stalno prenose 

i ostaju neutrošena, ako znamo da se, sukladno članku 14. stavak 7. Zakona o financiranju 

institucija BiH, ta namjenska sredstva mogu tretirati kao višegodišnja kapitalna ulaganja i nije 

bilo prepreka za njihovu realizaciju i u situaciji kada Proračun institucija BiH za 2011. nije 

bio usvojen? 

U sklopu odgovora tražim dostavu detaljne informacije o realizaciji sredstava po ovom 

projektu od zaduženog koordinatora za HiPERB.” 
 


